
 
 
Viva Bolig Afd. 1  1 

Afdelingsbestyrelsen, Viva Bolig - afd. 1. 

D  Referat 
 

Mandag d.24.09.18 

 
Tilstede: Palle, Lone, Niels  
Ove, Anette og Sanne 

Gæster: Nicolas fra Yousee, Kristian og Kasper fra Administrationen 

Afbud: Klaus Bonde, ferieramt, Emilie 

Referent Sanne 

 
 

1. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

2. Formanden orienterer 

Julegave? Hvem og hvor mange? Bestyrelsen har besluttet at alle 

repræsentantskabsmedlemmer modtager julegave fra afdelingen. Der er frist den 15.10.18.  

Yousee kontrakt/orientering fra Administrationen. Nicolas fra Yousee svarede på spørgsmål. 

Ny lov siger, at det er ok at fravælge tv uden at det koster. Kan tilbyde bredbånd uden tv, 

max på 300 MB. Eniig kan tilbyde 1000 MB. Yousee er blevet solgt og satser nok mest på tv 

i fremtiden. Yousee og Eniig er enige om at samarbejde, men intet konkret endnu. Yousee 

tilbyder alle udbydere brug af eksisterende kabler mod betaling. Kristian, Kasper og Nicolas 

arbejder videre med kontrakten. Vi prøver at finde en dato inden nytår, hvor vi laver et 

arrangement med Yousee. Så kan alle komme forbi og få fif, se nye muligheder eller få 

kigget på egne produkter.  

Økonomi vedrørende Palle 60 år. Bestyrelsen (uden Palle) har besluttet at der gives 2 kr. pr. 

lejemål og 500 kr fra bestyrelsen.  

Indlæg til Kontakten, hvem skriver hvad? Palle og Sanne laver skriv og sender til Bjarne. Til 

Kontakten i 2019, skal alle gerne byde ind, så alle får ejerskab og bliver mere synlige. Lone 

skriver om julealtanerne. Billeder er altid velkomne. 

Markvandringen er udskudt til senere, da Klaus ønsker at vi er længere i budgettet.  

Der arbejdes stadig på de nye regler for overtrædelse af brug af egen sæbe. 

 

3. Driften 

Punkt udgår, Klaus ferieramt 

 

4. Renoveringer 

Palle overvejer at opsøge lejere i Saltholmsgade for at høre om erfaringerne i forbindelse med 

udskiftning af vinduer. Ellers kører udskiftningen efter planen. 

 

5. Samarbejde 

Afdeling 3 peger på Henrik Yde som ny formand og vi forventer samarbejdet fortsætter. 

 

6. Runden 

Palle: Intet 

Anette: Intet 
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Niels Ove: der er filmfremvisning på lørdag i Fyensgade for de ældre. Der er smørrebrød, boller og 

hjemmelavet æblekage. 

Sanne: har haft lejet Fyensgade selskabslokalet, var ikke tilfreds med rengøringen og optælling af 

servicet 

Lone: vil gerne have lavet gulvet i lejligheden under råderetten. Undersøger muligheden for skab 

 

7. Eventuelt 

Intet 

 

8. Mødet hævet kl.18.30 

 

9. Næste møde er den 29.oktober.  

Lone sørger for mad 

 


